



檳州中華總商會

DEWAN PERNIAGAAN TIONGHUA PULAU PINANG
PENANG CHINESE CHAMBER OF COMMERCE

日期：2019年2月11日

敬致：檳州中華總商會會員

誠邀出席稅收局《自願披露特別計劃》講座會

檳州中華總商會專誠邀請 台端出席由本會經濟、財務及關稅組與內陸稅收局於 2019 年 2 月 26 日在檳州中華總商會陳國平廳聯合舉辦的“自願披露特別計劃”講座會。

我國政府於 2019 年財政預算案中宣布推行《自願披露特別計劃》，實施期為 2018 年 11 月 3 日至 2019 年 6 月 30 日，提供機會讓納稅人自願申報他們仍沒記錄在案的收入，包括他們的海外戶頭；有史以來最低罰款率優惠僅 10% 到 15%，而非平时的 80% 至 300% 的罰款率。

大馬內陸稅收局已鑑定近 8 萬名個人、公司或合夥等擁有的收入與呈報稅務不符，可能是沒有如實呈報或少報。有關納稅人或公司須在收到信後的 30 天內回函，主動與當局接洽，立即檢查過往稅務記錄及在特別計劃期 2018 年 11 月 3 日至 2019 年 6 月 30 日內自願披露相關收入或支出。

我們歡迎各位出席《自願披露特別計劃》講座會，聆聽稅務專家為您解析，以了解這項特別計劃的好處。

有關詳情如下：

日期：2019年2月26日(星期二)
時間：上午9時至中12時30分
地點：檳州中華總商會大廈陳國平廳
媒介語：英語
報名費：免費

如若 台端有意參與，敬請填妥所附上之報名表格，並於 2019 年 2 月 22 日(星期五)前呈交檳中總秘書處（電郵：limian@pccc.org.my；傳真：04-250 4059）。謝謝。

助理執行秘書李金枝 謹啟



檳州中華總商會

DEWAN PERNIAGAAN TIONGHUA PULAU PINANG
PENANG CHINESE CHAMBER OF COMMERCE

Date: 11 February 2019

To: All PCCC Members

Seminar on “Special Voluntary Disclosure Program (SVDP)”

We are pleased to inform that Penang Chinese Chamber of Commerce (PCCC) and Inland Revenue Board Of Malaysia (IRBM) will jointly organize a seminar on the topic “Special Voluntary Disclosure Program (SVDP)” at the date, time and venue as follows:

Date : 26 February 2019 (Tuesday)

Time : 9.00am – 12.30pm

Venue : Tan Kok Ping Hall
1st Floor, Penang Chinese Chamber of Commerce Building
No.3, Light Street, 10200 Penang

Registration Fee: Free

Medium : English

For your information, the Special Voluntary Disclosure Program (SVDP) was announced in the 2019 Budget Speech and launched from 3 November 2018 to 30 June 2019, to allow taxpayers to voluntarily declare unreported income, including funds in offshore accounts, at a reduced penalty rate of only 10% to 15%, instead of the usual penalty rate of 80% to 300%.

The Inland Revenue Board of Malaysia (IRBM) has identified nearly 80,000 individuals, companies or partnerships with income which do not match with the reported tax and may have under-declared their taxes.

Taxpayers are advised not to ignore the letter or email received, as reply should be made to the IRBM within 30 days, immediate action should be taken in reviewing tax records and voluntarily declare income and expenses within the offer period of 3 November 2018 to 30 June 2019.

IRBM tax expert will provide in-depth explanation on “Special Voluntary Disclosure Program (SVDP)” at the seminar for participants to get to know its benefits. As seats are limited to 100, registration will be based on first-come-first-served basis. Hence, for those who are interested, kindly complete the enclosed registration form and email to limian@pccc.org.my or fax to PCCC Secretariat at **Fax: 04-250 4059 latest by 22 February 2019 (Friday)**. Thank you.

.....
LEE KIM KEE

Asst. Executive Secretary